



Yau Yat Chuen Garden City Club Ltd.
又一村花園俱樂部有限公司

檔案編號：030 / 26

2026 年 9 月 8 日

尊敬的會員：

關於俱樂部停車場增設電動車充電設施工程

為提升會員體驗，委員會早前已通過於停車場增設電動車充電設施，並委任「信興科技有限公司」安裝 13 部支援最高 22kW 之中速交流充電裝置。新設施將全面覆蓋所有車位，並可同時支援最多 13 輛電動車進行充電。此項設計確保會員停泊於任何車位皆可輕鬆接駁，不但有效減少輪候時間，更免卻中途調動車位的需要，為會員帶來更便利的充電體驗。

前期電纜敷設工程現正順利進行中，至於後續有關充電裝置安裝階段將於以下日子及時間有序進行：

施工日期	施工時間	受影響地方
由 2026 年 9 月 9 日(星期三) 至 2026 年 10 月 15 日(星期四) (共 37 天)	上午 9 時正 至 下午 6 時正	停車場將分 4 個階段臨時圍封車位 (每個階段圍封 6 至 8 個相鄰車位)

註：為配合會員於用車高峰期的需要，工程將於平日晚市時段，以及星期六、星期日及公眾假期全日暫停。屆時相關的圍封車位將會臨時解封，確保車位供應充裕，以維持俱樂部一貫的優質泊車服務。此外，其中兩個車位將於整個工程期間持續圍封，以放置施工設備。

關於新增充電服務之具體運作及使用安排，我們將於稍後在設施正式投入服務前向會員公佈，敬請密切留意。

施工期間或會產生輕微噪音、塵埃或氣味，我們已要求承辦商採取嚴格的防護措施，將對會員的影響減至最低。為保障會員安全，懇請各位駕車進出停車場時多加留意現場環境及車速，並遵從當值保安員的指示。

工程期間如有不便，敬請見諒。感謝各會員的體諒與鼎力支持。如有任何查詢，歡迎致電 2397 4311 與我們聯絡。

敬希垂注。

又一村花園俱樂部
管理層 謹啟



Yau Yat Chuen Garden City Club Ltd.
又一村花園俱樂部有限公司

Circular No. : 030 / 26

8 September 2026

Dear Valued Members,

Notice Regarding the Installation of Electric Vehicle (EV) Charging Facilities in the Club's Car Park

To enhance members' experience, the General Committee has previously approved the installation of EV charging facilities in the club's car park and appointed "Shun Hing Technology Co., Ltd." to install 13 medium-speed AC charging devices supporting up to 22kW. The new facilities will cover all spaces, supporting a maximum of 13 EVs to charge simultaneously. This design ensures that members parking in any space can easily plug in, effectively reducing waiting times and eliminating the need to move cars midway, bringing a more convenient charging experience to members.

The preliminary cable-laying works are currently progressing smoothly. The subsequent installation phase for the charging devices will be carried out orderly on the following dates and times:

Commencement Date	Commencement Time	Affected Area
9 September, 2026 (Wednesday) to 15 October, 2026 (Thur) (Total 37days)	9:00 a.m. to 6:00 p.m.	Parking spaces will be temporarily closed in 4 phases (6 – 8 adjacent spaces enclosed in each phase)

Note: To accommodate members' needs during peak hours, construction will be suspended during weekday dinner periods, as well as all day on Saturdays, Sundays, and public holidays. During these times, the relevant enclosed spaces will be temporarily re-opened to ensure an adequate supply of parking spaces and maintain the Club's consistent, high-quality parking service. In addition, two of the parking spaces will remain closed throughout the entire construction period for equipment placement.

Regarding the specific operation and usage arrangements for the new charging service, we will announce them to members before the facilities officially commence service. Please stay tuned.

Slight noise, dust, or odors may be generated during the construction period. We have requested the contractor to take strict protective measures to minimize any impact on members. To ensure safety, please pay extra attention to the surrounding environment and driving speed when entering and exiting the car park, and follow the instructions of the duty security guards.

We apologize for any inconvenience caused, and thank all members for your understanding and staunch support. If you have any enquiries, please feel free to contact us at 2397 4311.

Thank you for your attention.

Management
Yau Yat Chuen Garden City Club